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Sunt prezenti domnii  consilieri: Andreescu Gheorghe, Badescu Nicolae – Razvan, Chefani Jean, 

Dabija Bogdan – Alexandru, Deaconu Marius, Georgescu Doru, Mitrofan Cristian, Molea Gheorghe, 
Oreviceanu Emelian, Paunescu Ion – Petre, Popescu Marius – Viorel, Radutu Ana, Roventa Ana – Maria, 
Serban Ion, Dicu Maria, Jubleanu Gabriel Marian-viceprimar. (16) 

Este absenta doamna Stancu Alexandra – Loredana si domnul Dumitrache Stefan, care a anuntat 
ca este la conferinta la Pitesti. (2) 

In deschiderea sedintei, domnul viceprimar multumeste tuturor pentru participare si arata ca 
motivul pentru care s-a convocat sedinta de indata, este  organizarea  licitatiilor pentru  Festivalul 
Medieval. Da citire proiectului de hotarare privind  aprobarea nivelului unor chirii si aprobarea unor taxe 
pentru ocuparea domeniului public. 
 Domnul Paunescu Ion-Petre solicita explicarea celor trei puncte din proiectul de hotarare. 
 Domnul viceprimar explica fiecare punct, se face referire la caietul de sarcini pentru licitatii. 
 Domnul Serban Ion intreaba cine da garantía ca nu se vor cheltui bani din bugetul local. 

Domnul viceprimar arata ca dupa calculele facute (in urma unui studiu) nu   se vor cheltui bani din 
bugetul local. 
 Domnul Paunescu  Ion propune reducerea la jumatate a tarifului de la punctul 3 (alimentatie 
publica),  la 10 lei/mp/zi.  
 Domnul Dabija Alexandru propune 15 lei/mp/zi. 
 Domnul Andreescu spune ca preturile prezentate in proiectul de hotarare, sunt foarte bune. 
 Domnul Serban Ion intreaba  cine se va ocupa de incasarea banilor.  

Domnul viceprimar  raspunde ca de acest lucru se va ocupa Biroul de Administrare a domeniului 
public si privat, respectiv dl. Marin Marin. 
 Domnul Paunescu Ion  intreaba cine acopera cheltuielile de salubrizare, utilitati, ISU. 
 Domnul viceprimar  raspunde ca aceste cheltuieli se vor stabili prin caietul de sarcini al licitatiei.  

Domnul Seban Ion spune ca la aceste tarife, comerciantii din oras nu vor veni si propune ca in 
contract, utilitatile sa fie suportate de catre ofertant. 
 Domnul Mitrofan Cristian arata ca este pentru prima data cand se incearca recuperarea 
cheltuielilor. La Festivalul Medieval va fi mai greu, dar urmeaza Zilele Orasului, Festivalul Toamnei si 
Targul de Craciun. 
 Domnul Serban Ion propune ca mesterii populari  autentici sa fie scutiti de taxa de inchiriere, dar 
dupa discutii pretul a ramas cel din proiectul de hotarare. 
 Domnii Paunescu Ion Petre si Serban Ion  sunt de acord cu pretul initial pentru alimentatie publica. 
 Domnul Serban Ion propune prezentarea catre consiliul local a unui raport al incasarilor si 
cheltuielilor,    dupa fiecare eveniment desfasurat pe platoul din fata salii de sport. 
 Domnul viceprimar  supune spre aprobare proiectul de hotarare prezentat. 
 Acesta a fost votat de toti consilierii prezenti – 17 voturi pentru. 

 
    Presedinte de sedinta                                                        Secretar Municipiu   

          JUBLEANU GABRIEL MARIAN                              CHIRCA RADU 
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